
Zápis z 4. jednání komise životního prostředí ze dne 31.03.2025 

Přítomni: Josef Votava, Tomáš Zděblo, Lukáš Hejduk, Alice Civínova, Jiří Hašek, Radim Špaček 

Omluveni: Jakub Kapitán, Jarmila Rysplerová, Michal Hošek 

Neomluven:  

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener  

Hosté: Mgr. Zuzana Šrůmová, Ing. Zuzana Richterová 

Zahájení jednání: 18:05 

Konec jednání: 19:35 

 

 

 

 

 

1. Raport místostarostky 

 Paní místostarostka informovala o výběrovém řízení na krajináře pro město 

Roztoky. 

 Informovala o stavu žádosti o dotaci na studii systému sídelní zeleně pro město 

Roztoky. Zpracování a organizaci veřejné zakázky malého rozsahu bude zadána 

panu Ing. Lukášovi Lánskému až po oficiálním vyrozumění o přidělení dotace 

městu Roztoky. 

 Grant Letiště Václava Havla – nová výsadba stromu u Vinotéky dle standartu 

modrozelené infrastruktury. Bude řešeno prostřednictvím OŽP a OSRM. 

 Grant stromořadí na Dubečnici IROP, bude řešeno ve spolupráci OŽP a OSRM. 

 Plán proměny Svojsíkových sadů dle návrhu STUDIA BISTRO. Dne 7.4. 2025 

proběhne ve výše uvedené lokalitě schůzka kde bude finální plán postupné 

proměny představen STUDIEM BISTRO veřejnosti. 

 Paní místostarostka navrhuje rekonstrukci tzv. Kančí stezky (lokalita mezi ulicí 

Pod Řivnáčem a ulice U Zastávky). V případě že se najde vhodná dotace. 

 Bude řešena problematika dešťové vody v ulici Husova. Problematika bude 

řešena ve spolupráci s panem Vokurkou.  

 Paní místostarostka informovala o návrhu do rady města, který řeší problematiku 

převedení lesů hospodářských na lesy zvláštního určení. Důvodem převodu je 

zachování hodnoty území do budoucna, lepší ochrana přírody a krajinného rázu, 

možnost čerpání dotací. K výše uvedené problematice se vyjádřil p. Flener, 

upozornil na to že v případě, že dojde k převodu na lesy zvláštního určení je zde 

v případě vyjmutí z PUPFL vyšší poplatek za vyjmutí, něž u lesa hospodářského. 

Dále upozornil na to, že v minulém návrhu na zápis KŽP na usnesení bylo 

doporučení na převod městských lesů z kategorie lesy hospodářské do kategorie 

lesy zvláštního určení. Dle jeho názoru je to doporučení nekoncepční a ani na 

minule KŽP v této podobě nezaznělo. Primárně so hovořilo o lokalitě na Skalkách.     

2. Invazivní rostliny 

 Paní Richterová informovala o aktivitách ohledně likvidace invazivních rostlin. Na 

soukromých pozemcích je k rozhodnutí o jejich likvidaci věcně i místně příslušný 

odbor životního prostředí OPR Černošice.  

 

 

 



3. Strom pro Haurowitzovi 

 Paní Civínová informovala o tom, že by ZŠ Sedmihlásek rádo vysadilo strom pro 

rodinu Haurowitzových. Dle vyjádření OŽP by byla vhodná lokalita Svojsíkovy 

sady. 

    

 

4. Bobr v Roztokách  

 Paní Civínová nabídla kontakt na paní Jitku Stehlíkovou ohledně konzultace 

managmentu Bobra evropského 

 

5. Les LČR 

 Pan Votava informoval ohledně kácení v lokalitě u Ostrohu. Na pozemcích LČR LS 

Lužná dojde k odstranění polámaných stromů v blízkosti pěších cest. 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Tomáš Zděblo 


